
   Z Á P I S  

z 12. zasedání Rady obce Poteč ze dne 10. 6. 2015 

 

 

              Přítomní: Mana Josef, Jiří Tvarůžek, Josef Mana, Josef Juřica, Radim Jurčaga 

 

   

1.  RO  bere na vědomí informace z finančního ředitelství, že o vratce dotace na kanalizaci 
bude rozhodnuto koncem července. 

2.  RO projednala výpověď najmu obchodu ve Staré škole - KOLONIÁL Florešová, ke dni 
30.6.2015. RO ukládá starostovi zveřejnit nabídku na pronájem tohoto obchodu tak, aby byl 
zachován prodej základních potravin. 

3.  RO bere na vědomí zahájení plánované opravy střechy na Staré škole. Stavba byla 
urychlena po dohodě s tesařstvím Adámek proto, že se uvolnila jejich kapacita. Další možný 
termín opravy by byl až v říjnu a listopadu.  

4.  RO projednala žádost o zřízení věcného břemene na p.č. 1238 z důvodů stavebních úprav 
na vedení VN89 Střelná-Val.Klobouky. RO schvaluje podpis smlouvy budoucí o zřízení 
věcného břemene č.1040006203/002 s firmou E.ON - úhrada 10.000,-Kč. 

5.  RO projednala stížnost na rozježděnou vršní cestu, kterou řeší MěÚ odbor lesního 
hospodářství proti uživateli chaty Baribal. RO v této věci schvaluje vybudování závory za 
vysílačem.  

6.  RO projednala požadavek na rozšíření kanalizace pro domy č.p. 158; 175; 167; 159 a 208.  
RO schvaluje, aby projekt vypracovala firma vzešlá z poptávkového řízení.  

7. RO projednala nabídku na obnovu veřejného osvětlení LED svítidly. Větší výměnu RO 
neschvaluje, cena svítidel je v současnosti vysoká a návratnost až 10 let. 

8. RO se seznámila s první částí propagační brožury o Poteči. Některé snímky jsme nemohli 
identifikovat. 

9. RO projednala nabídku NBV na dopravní značení a doporučuje v průběhu roku připravit 
nové značení obytných zón a směrových tabulí. 

 

 

 

 


